
Skovskifte Grundejerforening 
 

Bestyrelsesmøde d. 16. maj 2016 kl. 9.30 

Ved Per Jepsen Skovskifte 5 

 

 
 

1. Aktuelle sager, specielt vejproblemer 

Bent Frederiksen har sendt ansøgning til kommunen om et skilt som begrænser indkørsel på 

Skovskifte med lastbiler over 12 m. Vi afventer svar. 

Vejene er nu blevet hævet så de falder ind mod kloakerne, vi afventer endelig afretning med 

vejhøvl. 

Der er fyldt ca. 90 t. grus på vejene, hvis den enkelte grundejer føler at der mangler lidt ud 

for sin egen grund er der mulighede for at hente ekstra grus ved vores gruslager. 

Nogle af kloakdækslerne er reguleret så de passer i højden med vejen. 

Vi mangler at få nogle rabatter rettet af med muld, vi afventer at de er færdige med 

byggeriet ved nr. 77. 

Vi opfordrer til at man ikke kører så stærkt i området, det giver støvgener. 

Når der er penge på kontoen igen tænker vi at næste projekt kunne være afretning af vejen 

ved nr. 11 og videre ind ad den vej, grundejerne i det område har problemer med vand som 

kommer rendende ned ad asfaltvejen og ind på deres grundstykker. Vi har ikke en plan for 

hvad der skal laves endnu. 

 

2. Nyt om TV og Internet i området 

Stofa sender brev ud til alle grundejere og lejere i hele sommerhusområdet, hvor de 

inviterer til møde på Løjt forsamlingshus d. 10. juni. Her vil de fortælle om deres tilbud om 

TV og Internet. 

Man kan uforpligtende vise sin interesse ved at tilmelde sig på www.stofa.dk/fibertilmig 

 

3. Forberedelse af generalforsamlingen 

Generalforsamlingen holdes i år i Borgerhuset i Rødekro d. 8. juni kl. 19.00 

Vi fordelte praktiske opgaver imellem os. 

Invitation udsendes meget snart. 

 

4. Saldo:  

65.939kr (vi afventer regning på det sidste grusarbejde, ca 60.000kr) 

 

http://www.stofa.dk/fibertilmig

